

8D7N THE GOLDEN TRIANGLE

INDIA

印度永恒之光



**PRIVATE
TOUR**
2 TO GO



Day 1: Arrive Delhi (DEL)

抵达新德里

On arrival at Indira Gandhi International Airport (DEL), you will be met and welcomed by a Representative and transfer to hotel and check in.

抵达英迪拉甘地国际机场 (DEL) 后，将会有一名代表迎接欢迎，随后前往新德里。

Day 2: Delhi – Jaipur (248km)

新德里 – 斋浦尔

After breakfast, depart for city tour. Visit the 12th century Qutab Minar, gracefully hand-carved for its entire height of 234ft, and the iron pillar, which has withstood the ravages of time and not rusted even after 1500 years. Drive past the India Gate (war memorial dedicated to the lives of laid down by the Indian soldiers), the president's residence - formerly the Viceroy's Palace, Parliament House and the Secretariat buildings, an interesting blend of the Victorian and 20th century architecture. Drive to Jaipur and overnight (5 hours).

早餐后，前往市区游览。参观 12 世纪的 Qutab Minar，高度为 234 英尺，采用全手工雕刻，铁柱经受得起时间的摧残，即使经过 1500 年也不会生锈。驱车经过印度门（纪念印度士兵牺牲生命的战争纪念馆）、总统官邸 - 前身为总督府、国会大厦和秘书处大楼，这是维多利亚时代和 20 世纪建筑的有趣融合。驱车前往斋浦尔（5 小时）。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早，午，晚餐



Day 3: Jaipur 斋浦尔

After breakfast visit of Amber Fort. En-route to Amber Fort, photo stop at Hawa Mahal - the Palace of Winds. Amber is a classic, romantic Rajasthani Fort Palace. Precious stones and mirrors are embedded into the plaster. Enjoy a jeep ride up to Fort Entrance. Visit the Jag Mandir or the Hall of Victory. Continue with Jaipur city tour, visit to the Maharaja's City Palace, the former Royal residence, part of it converted into a museum. One of the major attractions in the museum is the portion known as Armoury Museum housing an impressive array of weaponry-pistols, blunderbusses, flintlocks, swords, rifles and daggers. Later visit the Jantar Mantar, the largest stone and marble crafted observatory in the world. Continue to Birla Temple.

早餐后参观琥珀堡。途中在风宫哈瓦玛哈尔停留拍照。琥珀堡是一座经典、浪漫的拉贾斯坦堡宫殿，石膏中嵌有宝石和镜子。乘坐吉普车前往堡垒入口。参观 Jag Mandir 或胜利大厅。继续斋浦尔城市之旅，参观前皇家住所 Maharaja's City Palace，其中一部分改建为博物馆。博物馆的主要景点之一被称为军械库博物馆，里面陈列着一系列令人印象深刻的武器包括手枪、火枪、燧发枪、剑、步枪和匕首等。之后参观世界上由最大的大理石制作的天文台简塔·曼塔。接着前往捷普贝拉庙。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner
用餐：早，午，晚餐





Day 4: Jaipur – Agra (240km)

斋浦尔 - 阿格拉

After breakfast, head to Agra, enroute visit to “FATEHPUR SIKRI” made of red sandstone and combines both Hindu and Muslim architecture. sprawling structure is made of red sandstone and combines both Hindu and Muslim architecture. The main entrance to this walled city is through the 175 feet Buland Darwaza. Continue to visit the Agra Fort. The high red stone monument stretches for around 2.5 kms, dominating a bend in the river Yamuna northwest of the Taj Mahal. The palace is a notable for its smooth blending of Hindu and central Asian architectural styles. Amongst the fascinating areas visited inside the fort; one if the Mussaman Burj, a two-storey pavilion, where Shahjahan was imprisoned by his son Aurangzeb in his old age. (TAJ MAHAL IS CLOSED ON FRIDAYS).

早餐后前往阿格拉，途中参观由红砂岩建成的印度教和穆斯林建筑相结合的“FATEHPUR SIKRI”。庞大的结构由红砂岩制成，结合了印度教和穆斯林建筑。继续参观阿格拉堡。这座高高的红石纪念碑绵延约 2.5 公里，位于泰姬陵西北部亚穆纳河的一个弯道上。这座宫殿以其巧妙融合了印度教和中亚建筑风格而著称。在堡垒内参观。前往泰姬陵，一座用白色大理石建造的陵墓，它是莫卧儿王朝第 5 代皇帝沙贾汗为了纪念他的第二任妻子已故皇后姬蔓·芭奴而兴建的陵墓。（泰姬陵每周五关闭）

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早，午，晚餐

Day 5: Agra – Delhi (205km) – Srinagar (by flight)

阿格拉 - 新德里 - 斯利那加

After breakfast, transfer to Delhi airport for flight to Srinagar. This is capital city of Jammu & Kashmir is situated at the heart of the Kashmir valley, Srinagar spreads out on both sides of the Jhelum River. The valley's beauty has enticed visitors from distant lands. Srinagar. If there is a heaven on earth, it's here in Srinagar. Enjoy 1 hour Shikara ride in famous Dal Lake. Lake to enjoy the beauty that God has graced this city, which is often compared to Venice.

早餐后，前往德里机场搭乘航班飞往斯利那加。这是查谟和克什米尔的首府，位于克什米尔山谷的中心地带，斯利那加分布在杰赫勒姆河两岸。山谷的美景吸引了来自遥远国度的游客。斯利那加。如果人间有天堂，那一定是在斯利那加。在著名的达尔湖享受 1 小时的 Shikara 骑行。湖享受上帝赐予这座城市的美丽，这通常与威尼斯相提并论。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早，午，晚餐



Dal Lake

Day 6: Srinagar 斯利那加

After breakfast, full day city tour visiting Shalimar Garden known as 'Garden of love' built in 16th century (1619) by Mughal King Jahangir for his beloved wife Noor Jahan or (Mehr-un-Nissa). Visit Nishat Garden known as 'Garden of pleasure' built in 16th century (1633) by Mughal King Asif Khan. The largest in size is the Shalimar Bagh, which is also located on the bank of the Dal Lake. 'Nishat Bagh' is Urdu, which means "Garden of Joy," "Garden of Gladness" and "Garden of Delight. Continue the journey to Shankaracharya Temple, situated on the top of the Shankaracharya Hill, also called Gopadari Hill. The temple dates back to 200 BC. The Shiv ling was placed inside during the Sikh period in nineteenth century and it became an active Hindu temple when regular services were conducted. Persian inscriptions are also found inside the temple. (Any Electronic devices/ Leather are not allowed in temple).

早餐后，前往城市游览被称为“爱的花园”的沙利马尔花园，由莫卧儿国王贾汉吉尔为他心爱的妻子努尔贾汉或 (Mehr-un-Nissa) 于 16 世纪（1619 年）建造。参观被莫卧儿国王阿西夫汗建于 16 世纪（1633 年）的被称为“欢乐花园”的尼沙特花园。规模最大的是 Shalimar Bagh，它也位于达尔湖畔。继续前往位于山卡拉查亚山（也称为戈帕达里山）山顶的高卡拉查亚神庙。寺庙的历史可以追溯到回到公元前 200 年。Shiv ling 在十九世纪的锡克教时期被放置在里面，寺庙内还发现了波斯铭文。（任何电子设备/皮革都不允许进入寺庙）。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早，午，晚餐





Day 7: Srinagar – Gulmarg - Srinagar **斯利那加 - 古尔马尔格 - 斯利那加**

After breakfast, transfer from Srinagar to Gulmarg (no vehicle is allowed for local Running in Gulmarg). Gulmarg known as ‘Meadow of flowers’ Discovered by the Kashmiri romantic poet in the 16th century who was inspired with its grassy slopes covered with wild flowers. It also turns into India’s premier Ski resort in winter. On board Cable Car Ride to Phase II, the Gondola Cable Car offers rides to the upland meadows of Kongdori and beyond to the top of Apharwat range to a height of 14000 ft for viewing the Himalayan Peaks in summer and for downhill skiing in winter.

早餐后，从斯利那加出发前往古尔马尔格（当地禁止车辆通行）。古尔马尔格被称为“鲜花草地”，由16世纪的克什米尔浪漫主义诗人发现，他的灵感来自于长满野花的草坡，令人震惊的是此处冬季会变成印度首屈一指的滑雪胜地。登上缆车前往 Phase II，贡多拉缆车提供前往 Kongdori 高地草甸和 Apharwat 山脉顶部 14000 英尺高度的游乐设施，夏季可以观赏喜马拉雅山峰，冬季可以进行下坡滑雪。

Meals: Breakfast, Lunch, Dinner

用餐：早，午，晚餐

Day 8: Srinagar – Delhi (by flight) **斯利那加 - 新德里**

After breakfast, transfer to Srinagar Airport and take a domestic flight back to Delhi. Enjoy your own shopping time before transferring back to Delhi airport in the evening for your flight for onward destinations.

早餐后，前往斯利那加机场，搭乘国内航班返回新德里。抵达新德里后自由活动直到送往机场。

Meals: Breakfast

用餐：早

Hotel Accommodation Highlight



